
Zápis z 6. jednání rady školy při ZŠ, ZUŠ a MŠ Frýdlant konaného dne 11. 10. 2022 

Přítomní členové: PhDr. Květa Kutílková, Mgr. Marcela Krýchová, pí. Andrea Kaplanová, Mgr. 

Jana Močárková,  David Šárka DiS., Bc. Markéta Nováková, Ing. Petr Stodola 

Omluveni: Mgr. Anna Chvojková, Bc. Hana Roušarová 

Hosté: Mgr. Bc. Petr Kozlovský, ředitel školy 

Program: 

1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2021/2022 

2. Různé 

 

Předsedkyně školské rady Mgr. Jana Močárková přivítala přítomné členy, seznámila je  

s programem a organizačními náležitostmi jednání. Poté předala slovo panu řediteli Mgr. Bc. 

Petru Kozlovskému. 

1. Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2021/2022 

Pan ředitel seznámil členy školské rady s obsahem zprávy a tedy činností školy za 

uplynulý školní rok 2021/2022. Bližší informace podal pan ředitel k těmto bodům 

zprávy: 

• Zápis do 1. ročníku 

• Výsledky přijímacího řízení na střední školy 

• Úspěšnost žáků na ZŠ (cca 10% žáků odchází předčasně s nedokončeným 

základním vzděláním) 

• Nově ve Výroční zprávě zařazen bod „Vyhodnocování naplňování cílů 

vzdělávacího programu“ 

• Přehled preventivních aktivit ve školním roce 2021/2022 – spolupráce 

s institucí Maják, SVP, PČR a probační a mediační službou 

• Zpráva školního speciálního pedagoga 

• Nově ve Výroční zprávě zařazen bod „Vyhodnocování činnosti školy v oblasti 

environmentální výchovy“ 



• Činnost žákovských  parlamentů 

• Další vzdělávání pedagogických pracovníků – v uplynulém školním roce 

proběhlo 145 aktivit 

• Úspěchy žáků v soutěžích 

 

Hlasování o schválení Výroční zprávy za školní rok 2021/2022. 

 

Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Rada školy schvaluje „Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2021/2022“. 

 

2. Různé 

Informace o rozpočtu školy na příští rok. 

• Nárůst cen energií cca o 100% 

• Navýšení – spotřeba vody cca o 15% 

• Navýšení částky na opravy a údržbu 

 

 
 
Zapsala: PhDr. Květa Kutílková 

Ověřila: Mgr. Jana Močárková 

 

11. 10. 2022 

 


